



房间号码 9053  
姓名 红果-媒体  
团队代码  
公司名称 康辉集团北京国际会议展览有限公司  
旅行社  
作为万悦会会员，您此次消费所获得的分数将会很快转入您的账户。如果您不是会员，欢迎加入。  
As Wyndham Rewards member you could have earned Wyndham Rewards points for this, please provide your membership number or contact us for enrollment

确认号 201976  
到店日期 11/25/25  
离店日期 11/27/25  
账单号码  
挂账号码  
会员号码  
收银员 FDKELLYD5  
页数 1 of 1

日期	内容	间数	房费	消费	付款
11-25-25	Room Charge	39	350	13650.00	
11-25-25	Room Charge	1	400	400.00	
11-26-25	Room Charge	48	350	16800.00	
11-26-25	Room Charge	1	400	400.00	
		合计		31250.00	

我同意为此账单中所有款项承担付款义务，在相关人员，公司，组织或发卡行拒绝为此账单中任何部分支付时我同意承担责任。  
I accept all the above charges and to be held personally liable for this bill in the event that the indicated person, company, association or credit card issuer fails to pay for any part of the full account of these charges, or any subsequent late charges not recorded above.



客人签字 Guest's Signature

中国山西省太原市转型综合改革示范区潇河产业园潇河大街89号  
No.89,Xiaohe Street,Xiaohe Industrial Park,Shanxi Transformation & Comprehensive Reform Demonstration Area,Taiyuan Shanxi Province,P.R.China  
电话 Tel: +86 (0) 351 2908888 传真 Fax: +86 (0) 351 295 0000 网址 Website: www.wandahotels.com



房间号码 9056  
姓名 红果-工作组  
团队代码  
公司名称 康辉集团北京国际会议展览有限公司  
旅行社  
作为万悦会会员，您此次消费所获得的分数将会很快转入您的账户。如果您不是会员，欢迎加入。  
As Wyndham Rewards member you could have earned Wyndham Rewards points for this, please provide your membership number or contact us for enrollment

确认号 201430  
到店日期 11/26/25  
离店日期 11/27/25  
账单号码  
挂账号码  
会员号码  
收银员 FDKELLYD5  
页数 1 of 1

日期	内容	间数	房费	消费	付款
11-26-25	Room Charge	6	400	2400.00	
		合计		2400.00	

我同意为此账单中所有款项承担付款义务，在相关人员，公司，组织或发卡行拒绝为此账单中任何部分支付时我同意承担责任。  
I accept all the above charges and to be held personally liable for this bill in the event that the indicated person, company, association or credit card issuer fails to pay for any part of the full account of these charges, or any subsequent late charges not recorded above.

消费总计 Total CNY 2400.00  
付款总计 Payment Total 2400.00  
余额 Balance 0.00

客人签字 Guest's Signature

中国山西省太原市转型综合改革示范区潇河产业园潇河大街89号  
No.89,Xiaohe Street,Xiaohe Industrial Park,Shanxi Transformation & Comprehensive Reform Demonstration Area,Taiyuan Shanxi Province,P.R.China  
电话 Tel: +86 (0) 351 2908888 传真 Fax: +86 (0) 351 295 0000 网址 Website: www.wandahotels.com